
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

 FINANŠU KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2024. gada 19. septembrī                                                                                          Nr. 9 

 

Sēde sasaukta plkst. 13:00 

Sēdi atklāj plkst. 13:00 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV - 4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 
 

 

Darba kārtībā: 

1. Par nedzīvojamās telpas Nr.1 nodošanu bezatlīdzības lietošanā sabiedriskā labuma 

organizācijai “Latvijas Samariešu apvienība”, nekustamajā īpašumā "Bērnudārzs", 

Vīksna, Vīksnas pagasts, Balvu novads. 

2. Par nekustamā īpašuma “Kociņi”, Rugāju pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

3. Par nekustamā īpašuma “Skaras”, Medņevas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

4. Par nekustamā īpašuma “Draviņas”, Baltinavas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu 

un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

5. Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu. 

6. Par nekustamā īpašuma “Lazdukalniņš”, Vīksnas pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

7. Par nekustamā īpašuma “Pūces”, Kubulu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

8. Par zemes starpgabala “Karuļi”, Baltinavas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu. 

9. Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.1, Parka ielā 6, Žīguros, Žīguru pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 
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10. Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.6, Viļakas ielā 21, Žīguros, Žīguru pagastā, 

Balvu novadā atsavināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

11. Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.4, Balvu ielā 6, Viļakā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

12. Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas norakstīšanu. 

13. Par izmaiņām Balvu sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas sastāvā. 

14. Par grozījumiem Balvu sadarbības teritorijas Civilās aizsardzības komisijas nolikumā. 

15. Par projekta "Esi vesels Balvu novadā!" pieteikuma sagatavošanu, iesniegšanu un 

finansējuma apstiprināšanu. 

16. Par saistošo noteikumu Nr.__/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2024.gada 

25.janvāra saistošajos noteikumos Nr.1/2024 „Par Balvu novada pašvaldības 

2024.gada budžetu” pieņemšanu. 

17. Par Izglītības pārvaldes ziņojumu par 2024./2025. mācību gadu (INFORMATĪVS). 

18. Par sabiedriskā transporta pasažieru pārvadājumiem (INFORMATĪVS). 

19. Par A/S “Balvu Enerģija” pārskats par darbību un attīstības plānu (INFORMATĪVS). 

20. Par SIA “Viļakas Veselības aprūpes centrs” likvidēšanu. 

 

Papildus darba kārtībā: 

21. Par ēkas Tautas ielā 6, Viļakā apkures maksas pakalpojuma apstiprināšanu. 

22. Par nekustamā īpašuma “Irmīnes lauks”, Medņevas pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

23. Par dalības maksas noteikšanu pasākumā “Balvu novada gada balva uzņēmējdarbībā 

2024". 

 

Sēdi vada – Sergejs Maksimovs 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, 

Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns 

 

Ieinteresētās personas: 

Balvu novada Centrālās pārvaldes izpilddirektore Daina Tutiņa, 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) Attīstības 

plānošanas nodaļas teritorijas plānotāja Agate Vanaga, Balvu novada Būvvaldes vadītāja Anita 

Avotiņa, Rugāju apvienības pārvaldes vadītāja Arnita Kļaviņa, Balvu Profesionālās un 

vispārizglītojošās vidusskolas direktore Biruta Vizule, Iepirkumu nodaļas Iepirkumu nodaļas 

vadītāja Dace Dzērve, P/a "SAN - TEX" pašvaldības aģentūras direktors Egons Strumpe, 

Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja Gunta Raibekaze, Balvu novada Izglītības pārvaldes 

ekonomiste Ieva Sīle, Komunikācijas un informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja Iluta 

Jaunžeikare, Juridiskās nodaļas juriskonsulte Iveta Kokoreviča, Nekustamā īpašuma nodaļas 

nekustamā īpašuma speciāliste Jana Krilova, Komunikācijas un informācijas tehnoloģiju nodaļas 

vadītāja vietnieks Kristiāns Bokta, Balvu Valsts ģimnāzijas direktore Kristīne Lele, Kancelejas un 

personāla nodaļas klientu apkalpošanas speciāliste Linda Igaune, Finanšu plānošanas un 

https://us06web.zoom.us/
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centralizētās grāmatvedības nodaļas galvenā ekonomiste Sandra Būdniece, Finanšu plānošanas un 

centralizētās grāmatvedības nodaļas galvenā grāmatvede Tamāra Locāne, Viļakas pilsētas 

saimniecības vadītāja/lietvede Terēzija Babāne, Balvu novada Pašvaldības policijas vecākais 

inspektors Vitālijs Vilciņš, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Olga Siņica, Ziemeļlatgales Biznesa un tūrisma centra vadītāja Mārīte Orniņa, Viļakas apvienības 

pārvaldes vadītājs Oļegs Kesks, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas 

ekonomiste Ineta Leišavniece, Balvu novada Izglītības pārvaldes vadītāja Inese Circene, Attīstības 

plānošanas nodaļas projektu vadītāja Lonija Melnace, Balvu novada Centrālās pārvaldes 

izpilddirektora vietnieks Jānis Bubnovs, Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītāja Arta 

Ķerģe, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Terēzija Začeva, SIA "Viļakas 

veselības aprūpes centrs" valdes locekle Valda Buzijana 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi:  Marija Duļbinska, Jānis Auziņš – personīgu iemeslu dēļ 

 

Sēdes vadītājs Sergejs Maksimovs ierosina iepazīties ar komitejas sēdes darba kārtību. 

Skaidro, ka darba kārtībā ir 20 jautājumi un papildus darba kārtībā ir 3 jautājumi.  

Komitejas locekļi iepazīstas ar papildus darba kārtību. 

Komitejas locekļiem iebildumu par papildus darba kārtību nav. 

Sēdes vadītājs Sergejs Maksimovs aicina apstiprināt papildus darba kārtību, par ko komitejas 

locekļi nobalso ar – 12 balsīm (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, 

Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) par, pret – nav, atturas – nav. 

Sēdes vadītājs Sergejs Maksimovs aicina apstiprināt darba kārtību kopumā, par ko komitejas 

locekļi nobalso ar – 12 balsīm (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, 

Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) par, pret – nav, atturas – nav. 

Sāk darba kārtības jautājumu izskatīšanu. 

 

1.§ 

Par nedzīvojamās telpas Nr.1 nodošanu bezatlīdzības lietošanā sabiedriskā labuma 

organizācijai “Latvijas Samariešu apvienība”, nekustamajā īpašumā "Bērnudārzs", 

Vīksna, Vīksnas pagasts, Balvu novads 

 

Ziņo Terēzija Začeva: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, 

Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par nedzīvojamās telpas Nr.1 nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā sabiedriskā labuma organizācijai “Latvijas 
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Samariešu apvienība”, nekustamajā īpašumā "Bērnudārzs", 

Vīksna, Vīksnas pagasts, Balvu novads" 

 

2.§ 

Par nekustamā īpašuma “Kociņi”, Rugāju pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, 

Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “Kociņi”, 

Rugāju pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu un 

pirkuma līguma slēgšanu" 

 

3.§ 

Par nekustamā īpašuma “Skaras”, Medņevas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, 

Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “Skaras”, 

Medņevas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un atkārtotas izsoles 

noteikumu apstiprināšanu" 

 

Uz komitejas sēdi ieradās komitejas locekle S.Pavlovska 
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4.§ 

Par nekustamā īpašuma “Draviņas”, Baltinavas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “Draviņas”, 

Baltinavas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu" 

 

5.§ 

Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par neapbūvētu zemes vienību 

iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu" 

 

6.§ 

Par nekustamā īpašuma “Lazdukalniņš”, Vīksnas pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma 

“Lazdukalniņš”, Vīksnas pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" 

 

7.§ 

Par nekustamā īpašuma “Pūces”, Kubulu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “Pūces”, 

Kubulu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" 

 

8.§ 

Par zemes starpgabala “Karuļi”, Baltinavas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
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"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par zemes starpgabala “Karuļi”, 

Baltinavas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu" 

 

9.§ 

Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.1, Parka ielā 6, Žīguros, Žīguru pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa 

Nr.1, Parka ielā 6, Žīguros, Žīguru pagastā, Balvu novadā 

atsavināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" 

 

10.§ 

Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.6, Viļakas ielā 21, Žīguros, Žīguru pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa 

Nr.6, Viļakas ielā 21, Žīguros, Žīguru pagastā, Balvu novadā 

atsavināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" 
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11.§ 

Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.4, Balvu ielā 6, Viļakā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa 

Nr.4, Balvu ielā 6, Viļakā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" 

 

12.§ 

Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas norakstīšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Balvu novada pašvaldības 

kustamās mantas norakstīšanu" 

 

13.§ 

Par izmaiņām Balvu sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas sastāvā 

 

Ziņo Jānis Bubnovs: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par izmaiņām Balvu sadarbības 

teritorijas civilās aizsardzības komisijas sastāvā" 

 

14.§ 

Par grozījumiem Balvu sadarbības teritorijas Civilās aizsardzības komisijas nolikumā 

 

Ziņo Jānis Bubnovs: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Balvu sadarbības 

teritorijas Civilās aizsardzības komisijas nolikumā" 

 

15.§ 

Par projekta "Esi vesels Balvu novadā!" pieteikuma sagatavošanu, iesniegšanu un 

finansējuma apstiprināšanu 

 

Ziņo Lonija Melnace: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Iveta 

Arelkeviča: 

Uzdod jautājumu par projektu. 

Izsaka viedokli Lonija 

Melnace: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par projektu un tā finansējumu. Jāsaprot, vai piedalāmies 

šajā projektā un, ja piedalamies, tad šobrīd tas ir jāfinansē. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, kādā veidā jānodrošina pašvaldības finansējums. 

Izsaka viedokli Lonija 

Melnace: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro par aktivitātēm, kas paredzētas 

projektā un lektoru piesaisti. 
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Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Jautā par projektu aktivitāšu nepieciešamību. 

Izsaka viedokli Lonija 

Melnace: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Iveta 

Arelkeviča: 

Skaidro, ka šajā projektā ir obligāti jāiekļauj peldētapmācības. 

Izsaka viedokli Lonija 

Melnace: 

Sīkāk paskaidro par projekta nepieciešamību. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Lūdz rakstiski iesūtīt aktivitātes par šo projektu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par projekta "Esi vesels Balvu 

novadā!" pieteikuma sagatavošanu, iesniegšanu un finansējuma 

apstiprināšanu" 

 

16.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.__/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2024.gada 25.janvāra 

saistošajos noteikumos Nr.1/2024 „Par Balvu novada pašvaldības 2024.gada budžetu” 

pieņemšanu 

 

Ziņo Sandra Būdniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Jautā, kuri priekšlikumi šobrīd ir iekļauti saistošo noteikumu projektā. 

Izsaka viedokli Sandra 

Būdniece: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, kas ir par ēdināšanas izdevumiem Balvu profesionālās un 

vispārizlītpjošās vidusskolas tāmē. 

Izsaka viedokli Sandra 

Būdniece: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par ēdināšanas izdevumu tāmēm. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, kāpēc tik liela summa, kāpēc netika samaksāts iepriekšējā periodā. 
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Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka sākotnēji jāsniedz papildus informācija par šiem visiem 

sadalījumiem un papildus summām, tad arī jāskata viss pārējais, kas 

pielikumos nav šobrīd pārredzams. Sīkāk skaidro par Kupravas pagasta 

nepieciešamībām un finansējumu - zāles sakārtošanai, siltumtrases 

siltināšanai, ka ir materiāls, ko šim mērķim varētu izmantot. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka šādas informācijas par Kupravas nepieciešamībām šobrīd 

nav, ko minēja deputāts J.Trupovnieks, ka iepriekš tika runāts par 

pakalpojuma centra sakārtošanu, kur tas īsti finansējums ir izpalicis, kā 

arī nav skaidrs par kolektīvu tērpu iegādi. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par pakalpojumu centru un būvdarbiem, ko šogad īsti 

nevar īstenot, jo tas ir lielais iepirkums, iepirkums tiks veikts un summas 

būs zināmas. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ja ir nepieciešamais materiāls, tad tas noteikti nerada problēmas. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka Balvu apvienības pārvaldes vadītājs norāda to, ka nav 

darbaspēka, kas varētu veikt šos darbus Kupravā. Skaidro, ka būtu 

jāizvērtē par citu procedūru iespējām. Sīkāk paskaidro par ēdināšanas 

tāmēm skolās. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Aigars Pušpurs) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par saistošo noteikumu Nr.__/2024 

“Grozījumi Balvu novada domes 2024.gada 25.janvāra saistošajos 

noteikumos Nr.1/2024 „Par Balvu novada pašvaldības 2024.gada 

budžetu” pieņemšanu." 

 

17.§ 

Par Izglītības pārvaldes ziņojumu par 2024./2025. mācību gadu (INFORMATĪVS) 

 

Ziņo Ieva Sīle: pievieno prezentāciju. 

Ziņo Inese Circene: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par Izglītības pārvaldes ziņojumu par 

2024./2025. mācību gadu. Skaidro, ka ziņos par kvantitatīvajiem 
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rādītājiem, nepieciešamo pašvaldības finansējumu, lai nodrošinātu jauno 

mācību gadu, jauno finansēšanas modeli - programma skola, kas plānots 

spēkā stāties no jaunā mācību gada 1.septembra un kvalitatīvajiem 

rādītājiem par pagājušo mācību gadu un 3 gadu griezumā. Sīkāk 

paskaidro par iepriekš sniegto informāciju komiteju sēdēs. Informācija 

tiek regulāri sniegta. Sīkāk skaidro par deklarēto bērnu skaitu uz augusta 

mēnesi, izglītojamo skaitu pirmsskolā uz 01.09.24 1-12 klasē, 

izglītojamo skaita dinamiku trīs mācību gados, pašvaldības finansējumu, 

kopējo finansējumu. 

Izsaka viedokli Ieva 

Sīle: 

Sīkāk paskaidro par pašvaldības finansējumu un to, kas sastāda šo 

pašvaldības finansējuma daļu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par Stacijas pamatskolu. 

Izsaka viedokli Ieva 

Sīle: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā par slodžu sabalansēšanu, ko nozīmē šie 50%? Kāda ir prognoze uz 

šo mācību gadu. Par Baltinavas vidusskolu, kādas prognozes. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Sīkāk paskaidro par Baltinavas vidusskolu un bērnu skaitu. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka šobrīd būtu jāvienojas par to, uz ko tad mēs īsti ejam. Skaidro 

par jauno izglītības modeli, ko plāno ieviest. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Sīkāk paskaidro par izglītojamo atbilstību MK noteikumiem un 

izglītojamo skaita dinamiku, skolu pieejamību pēc jaunās programmas. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Sīkāk paskaidro par jauno skolas modeli. 

Izsaka viedokli Ieva 

Sīle: 

Sīkāk paskaidro par valsts iedalīto finansējumu, cik pietiks skolām un 

nepieciešamo papildus finansējumu slodžu sabalansēšanai. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par pirmsskolas izglītības iestādēm, ka tur baigi izvēles 

nav. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Skaidro, ka pie šī jautājuma būs jāatgriežas, ja šis jaunais modelis tiks 

apstiprināts. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par finansējuma paredzētiem līdzekļiem, vai tas jau ir paredzēts 

budžetā. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro, ka tas ir daļēji iekļauts budžetā, 

ka visam finansējums nav pietiekošs. 

Izsaka viedokli Ieva 

Sīle: 

Sīkāk paskaidro par pieejamo un nepieciešamo finansējumu. 
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Izsaka viedokli Inta 

Kaļva: 

Sīkāk paskaidro par aktualitātēm izglītības kvalitātes jautājumos, 

stratēģisko mērķi, iestāžu kvalitāti, modernizāciju, izglītojamo skaitu, 

reitingiem. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par skolu reitingiem un lūdz izsūtīt visu sniegto 

informāciju deputātiem. Jautā par izglītības kvalitāti kopumā. 

Izsaka viedokli Inta 

Kaļva: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Sīkāk paskaidro par jauno finansēšanas modeli. Vēl nav īsti zināms, vai 

šo modeli ieviesīs 2025.gadā, ka tas būtu jāskata kontekstā ar valsts 

budžetu. Sīkāk paskaidrro par izglītības kvalitāti, ko sastāda konkrēti 12 

kritēriji. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksinovs: 

Aicina pāriet pie debatēm un izteikties tajās. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu. Skaidro, ka ir jāsadzird un jāsaprot, ko 

varam sakārtot mūsu teritorijā, ka ir jāskatās, kuras iestādes ir jāstiprina, 

vai tomēr vidusskolas posms būtu jāslēdz ciet, jo papildus mēs neko 

nevaram piešķirt, ka ir jāskata šie jautājumi un jāizlemj, ko īsti darīt ar 

konkrētu iestāžu vidusskolu posmiem. Vai tik daudz mums ir 

nepieciešams šo iestāžu, ka skatoties 2025.gada budžetu būtu kaut kas arī 

jāizlemj. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Skaidro, ka tiks atsūtīta arī prezentācija par pieejamību skolās. Jādomā 

par šiem jautājumiem ļoti nopietni. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu. Ka būtu jābūt konkrētiem soļiem un 

mērķiem uz ko mēs ejam, kuriem būtu arī jābūt atrunātiem, kādā 

dokumentā, kas šobrīd nav iekļauti. Par izglītības kvalitāti nemaz 

nevaram runāt, ja neradam piemērotus apstākļus. Ir jāveicina dialogs ar 

sabiedrību par šiem jautājumiem, jo no savas puses uzskata, ka ļoti maz 

tiek iesaistīta sabiedrība un uzņēmēji dažādu jautājumu risināšanā. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu. Skaidro, ka šādi ziņojumi par šiem 

jautājumiem jau kļūst apnicīgi un šodien ir jautājums par mūsu vēlmi, vai 

spēju pieņemt lēmumus, vai par mūsu nespēju pieņemt lēmumus un 

šobrīd skatās uz to, ka ļoti kavējam lēmumu pieņemšanu par novada 

pustukšo vidusskolu posmu, par ko ļoti dārgi maksājam. Šeit vēršas pie 

tiem kolēģiem, kuri šos jautājumus gatavi risināt un virzīt tālāk un pie 

tiem kolēģiem, kuri visos spēkos cenšas šos jautājumus bremzēt un, kas 

mums ļoti dārgi maksā. Skaidro, ka varētu atgādināt to, kas tika runāts 

martā komiteju vadītāju sanāksmē, kā arī to, kas tika runāts aprīlī, bet 

joprojām visas šīs lietas stāv uz vietas. Skaidro, ka redzam to, ka mums 

finansiāli nav viss kārtībā un lielo politiķu lēmumi, kas netiks pieņemti, 

ietekmēs arī mūs un vienīgā iespēja mums pašiem pieņemt saprātīgus 

lēmumus un nemaksāt milzīgu naudu par pustukšām klasēm. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu. Skaidro, ka šinī situācijā vismazāk 

gribētu vainot Izglītības pārvaldi. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka Izglītības pārvalde ir nākusi vairākas reizes un ziņojusi par 

situāciju, ka stāstiet vēl konkrētāk, lai mēs varam nevilcināties un 

pieņemt konkrētus lēmumus, jo mēs neesam dzirdējuši, saklausījuši šos 
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trauksmes zvanus un runājuši tikai par piemaksām un naudas pārdalīšanu 

un šeit nav runa par Izglītības pārvaldi, bet runa ir par deputātiem, 

komiteju vadītājiem, priekšsēdētāju, vietnieku un izpildvaru. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka, cik atcerās tad Izglītības pārvalde šo gadu laikā ir nākusi ar 

konkrētiem priekšlikumiem, bet mēs diemžēl kolektīvi neesam 

vienojušies, vai uzskata, ka šis sasaukums nav atrisinājis daudzas 

sistemātiskas lietas. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu. Skaidro, ka, ja šobrīd šis finansējums 

ir jāpaceļ, tad ir jādomā, ko mums īsti darīt, jo mums šobrīd nav līdzekļu 

šim mērķim. Uzskata, ka mums nav jāsedz tas, kas mums nav jādara. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka šobrīd arī saņem daudz jautājumus attiecībā par finansēm un 

budžetu. No debatēm varēja izprast, ka vienīgā nelaime ir tā, ka nav 

šobrīd aiztaisīts vidusskolas posms un sīkāk paskaidro, ka, lai lemtu par 

šo jautājumu ir jāvienojas ar kolēģiem, cik daudz un ko tieši mēs no 

pašvaldības finansējam. Skaidro, ka šis finansējums, ko šobrīd sedzam ir 

ļoti dārgi. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, kādas būs strukturālas izmaiņas un tas būtu jāsaprot un jāpaanalizē. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka var taču runāt par jautājumu, kur nekur neko nevar izmainīt. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka varam lemt par skolu slēgšanu vidusskolas posmā, bet ir 

jārunā arī ar skolotājiem, vai to vēlas. Sīkāk arī par kritērijiem, ka ir 

jāsaprot, vai tas stāsies spēkā. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā priekšsēdētājam, vai ir padomājis par to, kā šajā brīdī jūtas tas 1 vai 

3 bērni šajās vidusskolu klasēs. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka ir jāpieņem lēmumi un nevienā mirklī neuzskata, ka 

pašvaldībai nav jāuztur vidusskola, ja tas nav izdevīgi. Pašiem ir jāizvirza 

kritēriji, vai esam gatavi pieņemt lēmumu un nosakam savus kritērijus, 

pie kāda bērnu skaita atveram šīs 10 klases. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Jautā Izglītības pārvaldei, kas nepieciešams no deputātu puses. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Skaidro, ka noteikti nāksim ar budžeta un finansējuma apstiprināšanu un, 

ja mums būs attiecīgi finansējums, ko spēsim nodrošināt tad ir tikai par 

to, lai šīs skolas neslēgtu, jo katras skolas slēgšana ir emocionāli smagi 

lēmumi. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. Aicina pāriet pie to 

jautājumu izskatīšanas, par kuriem ir nepieciešams balsojums. Komitejas 

locekļi neiebilst un atbalsta to, ka turpinājumā tiks skatīti papildus darba 

kārtības jautājumi 20.-23. 

NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai lēmuma projektu "Par Izglītības pārvaldes 

ziņojumu par 2024./2025. mācību gadu (INFORMATĪVS)." 

 

18.§ 

Par sabiedriskā transporta pasažieru pārvadājumiem (INFORMATĪVS) 

Ziņo Jana Kalēja: Ziņo un informē par uzņēmumu Talsu autotransports, tā nozarēm, 

pasažieru pārvadājumiem, ka ar 1.11 tiks uzsākta arī pasažieru 
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pārvadašana Balvu novadā un no savas puses apsola to, ka netiks 

pasliktināta pakalpojumu kvalitāte. Skaidro, kas nepieciešams no 

pašvaldības - tā ir stāvvieta un labprāt noslēgtu arī sadarbības līgumu ar 

esošo pārvadātāju. No savas puses var apsolīt arī to, ka tiks pārņemti visi 

esošie darbinieki, ja vien paši vēlēsies to un centīsies uzlabot šo 

pakalpojumu kvalitāti. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka iedzīvotāji lūdz to, lai esošo reisu laiki netiek mainīti 

Izsaka viedokli Jana 

Kalēja: 

Sīkāk paskaidro par maršrutu tīklu un izmaiņām šoferu darba un atpūtas 

laiku. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par maršrutu tīkliem, ka tur vēl būs liela diskusija par šo 

jautājumu. 

Izsaka viedokli Jana 

Kalēja: 

Sīkāk skaidro par norēķināšanos ar skolēniem, ka šobrīd tiek izskatīts 

jautājums par Qr kodiem un kartēm un jautā, kā ir šobrīd. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro, ka šobrīd katrs skolēns pērk biļetes un iesniedz čekus, 

kas tiek atmaksāti. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par kartēm. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par darbiniekiem, kas strādā šobrīd esoša uzņēmuma 

administrācijā. 

Izsaka viedokli Jana 

Kalēja: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, kas nosaka pieturas vietas, kur apstāsies autobuss, vai to var mainīt. 

Izsaka viedokli Jana 

Kalēja: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par autobusu pieturu noteikšanu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu par pieturas noteikšanu Bērzkalnē. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka šeit būtu jāsaprot 

prioritātes. Būtu jāsaprot par Balvu Autotransporta tālāko darbību, vai 

Talsu autotransports ir gatavs izmantot savām vajadzībām šo uzņēmumu. 

Izsaka viedokli Jana 

Kalēja: 

Sīkāk paskaidro par prioritātēm un ļoti tiek analizēti reisi, kā arī sīkāk 

skaidro par Balvu Autotransporta teritorijas izmantošanu. Sīkāk skaidro 

par norēķināšanās iespējām. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, vai būs iespējas nodrošināt komercpakalpojumus. 

Izsaka viedokli Jana 

Kalēja: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Jautā par darbaspēka nodrošinājumu, vai ir kaut kādas darbinieku 

rezerves, ko iespējams izmantot. 

Izsaka viedokli Jana 

Kalēja: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai informāciju "Par sabiedriskā transporta 

pasažieru pārvadājumiem (INFORMATĪVS)." 

 

19.§ 

Par A/S “Balvu Enerģija” pārskats par darbību un attīstības plānu (INFORMATĪVS) 

 

Ziņo Sandris Šalajevs: Ziņo un sīkāk skaidro par A/S “Balvu Enerģija” pārskats par darbību un 

attīstības plānu, akcionāriem, akcionāru sapulcē uzdotajiem 

uzdevumiem, siltumenerģijas tarifu, ražošanas punktiem, par 

ienākumiem un zaudējumiem iepriekšējos gados, siltumenerģijas 

patērētāju - pašvaldību, attīstību, A/S mērķi, riskiem, elektroenerģijas 

izmantojamajām prioritātēm, attīstības mērķi, ražošanas procesa 

lietderību, kurināmo. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par siltumenerģijas tarifiem un siltuma nodrošināšanu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, lai uzņēmums varētu pelnīt, tad tajā ir jāiegulda. 

Izsaka viedokli Sandris 

Šalajevs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par zemes iegādi, kur tā atrodas. 

Izsaka viedokli Sandris 

Šalajevs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandris 

Šalajevs: 

Skaidro, ka ir iesniegts iesniegums, lai šo zemes gabalu reģistrētu 

ražošanas nepieciešamībām. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par darbinieku atalgojumu un kadru maiņu. 

Izsaka viedokli Sandris 

Šalajevs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par tehnoloģiskām ierīcēm, kas paredzēti kurināšanai un 

siltumtrasēm. 

Izsaka viedokli Sandris 

Šalajevs: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 
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NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai informāciju "Par A/S “Balvu Enerģija” pārskats 

par darbību un attīstības plānu (INFORMATĪVS)." 

 

Komitejas locekļi Ruta Cibule, Jānis Vancāns atstāj komitejas sēdi. 

 

20.§ 

Par SIA “Viļakas Veselības aprūpes centrs” likvidēšanu 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo un sīkāk skaidro par SIA “Viļakas Veselības aprūpes centrs” 

likvidēšanu. Sīkāk paskaidro par šī lēmuma nepieciešamību, situāciju, 

kas neuzlabojas, bet kļūst arvien sliktāka. Rodas jautājums, ja tiks 

likvidēta šī iestāde, kā tiks sniegti šie pakalpojumi un sīkāk paskaidro, ko 

arī vienā no komitejām sniedza valdes priekšsēdētāja. 

Izsaka viedokli SIA 

“Viļakas Veselības 

aprūpes centrs” 

grāmatvede: 

Sīkāk paskaidro par finansiālo stāvokli un situāciju kopumā. Sniedz 

ieskatu par finansējumu un kvotām kopumā, par likvidācijas procesu, 

atvaļinājumu pabalstu izmaksām. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu un lūdz sīkāk paskaidrot par pakalpojumu sniegšanu. 

Izsaka viedokli SIA 

“Viļakas Veselības 

aprūpes centrs” 

grāmatvede: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par telpu iznomāšanu Viļakas apvienības pārvaldei. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par SIA “Viļakas Veselības aprūpes 

centrs” likvidēšanu" 

 

21.§ 

Par ēkas Tautas ielā 6, Viļakā apkures maksas pakalpojuma apstiprināšanu 

 

Ziņo Ineta Leišavniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par ēkas Tautas ielā 6, Viļakā apkures 

maksas pakalpojuma apstiprināšanu" 

 

22.§ 

Par nekustamā īpašuma “Irmīnes lauks”, Medņevas pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “Irmīnes 

lauks”, Medņevas pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" 

 

23.§ 

Par dalības maksas noteikšanu pasākumā “Balvu novada gada balva uzņēmējdarbībā 

2024" 

 

Ziņo Olga Siņica: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. Pēc 23.jautājuma izskatīšanas 

atgriežas pie informatīvo jautājumu izskatīšanas. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 
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NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par dalības maksas noteikšanu 

pasākumā “Balvu novada gada balva uzņēmējdarbībā 2024"" 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 17:18 

 

Sēdi vadīja 

Komitejas sēdes vadītājs                                                                                     Sergejs Maksimovs 

 

 

Sēdi protokolēja –  

personāla speciāliste                                            Jūlija Korlaša 
 
 


